
 
 
PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 6/2017-2019 PÅ IDRETTS HUS, STRØMMEN 4. APRIL 2018 

 Tilstede: Vidar Ruud, Bjarne Ringstad, Ole Jonny Gigernes, Jarle Olsen Rogndokken, Eirik Jørgensen 
og Thor Gjelsvik. 
Forfall: Jorunn Nymo, Frode Martinussen og Martin Andersen. 

DAGSORDEN 

GODKJENNE PROTOKOLLEN FRA STYREMØTE 07.03.2018. 
Vedtak: Protokollen fra styremøte 07.03.2018 ble godkjent med noen merknader. 

REFERATSAKER  
Langrenn 

a) Nannestad videregående har innkalt til møte for å orientere om planene om å etablere et 
juniorteam i forbindelse med skolen. 

b) Klubbene på Øvre Romerike jobber også med å etablere et team for løperne på øvre. 
c) KM stafett og finalene for cupene er arrangert. 
d) Lørenskog SK, Strømmen & Lillestrøm SK og Skedsmo SK har dannet «team Nedre 

Romerike». 
e) LK vil også til høsten arrangere en åpen samling i Torsby. 
f) NM del 2 og finale NC junior arrangeres i Alta 05-08.04.18. 

Hopp/kombinert 
a) Solan Gundersen vinterleker er gjennomført. 

Telemark 
a) WC rennene på Rjukan var en suksess. 
b) Mange sterke prestasjoner av kretsens løpere under VM junior i Sveits. 
c) NM klassisk arrangeres helgen 14-15.04.18. 
d) FIS har vært og godkjent Vardåsen slik at det kan arrangeres WC der. 
e) Det skal arrangeres kretsrenn i Vardåsen torsdag 04.04.18. 

Jarle 
a) Anleggskomiteen vil bli kalt inn til møte. 

Vidar 
a) Kretsledermøte i Drammen i forbindelse med RAW air. Saker som ble diskutert var: 

• Organisasjonsprosessen. 

• Økonomi    
b) Administrasjonen i NSF har hatt et telefonmøte med kretslederne der det ble orientert om 

den økonomiske situasjonen i forbundet. 
c) Buskerud Skikrets har kontaktet oss for å høre vårt syn på regionaliseringsprosessen som er 

påbegynt. 
 

HANDLINGSPLAN 
Gjennomgang av questbacken, som har blitt sendt til klubbene for å få en tilbakemelding på status 
SUM i klubb.   33 klubber har svart.  40% av klubbene sier de har startet arbeidet. Av de som har sagt 
at de ikke har kommet i gang ønsker 30% hjelp av klubbveileder.  

Sak 8-17/19: NYE FRAVÆRSREGLER VIDEREGÅENDE SKOLER 
Det har ikke skjedd noe mer i denne saken.  Vidar følger opp. 

 

 



 
 

Sak 10-17/19 PREMIER OG UTMERKELSER 
På vårmøte skal vi dele ut diverse priser til utøvere og tillitsvalgte. 

Det har så langt kommet inn følgende kandidater: 

a) Stipend på kr. 5000.- i hver gren (fortrinnsvis en gutt og jente) 

• Langrenn: Hedda Østberg Amundsen - Asker SK 

• Langrenn:  Lars Agnar Hjelmeseth - Gjelleråsen IF 

• Hopp:  Fredrik Eirinsønn Villumstad – Skimt 

• Kombinert: Jens Lurås Oftebro – IL Jardar 

De grenene som ikke enda har kommet med sin kandidat til stipend må gjøre det innen 15.04.18. 
Et stipend i hver gren dekkes av hovedkassa. 

b) Follopokalen 

• Telemark:  Kaja Bjørnstad Konow - Hagahogget Låmlag 

• Langrenn: Harald Østberg Amundsen - Asker Skiklubb 
 

c) Jubilumspokalen 

• Langrenn: Øyvind Fredrik Løvstad – Nes Ski 
 

d) Æresmedlem 

• Aksel Lund Svindal - NERO 

• Ragnhild Haga – Åsen IL 

• Rune Velta – Lommedalens IL 

Vedtak: Aksel Lund Svindal, Ragnhild Haga og Rune Velta tildeles æresmedlemskap på 
vårmøte.  Fristen for å sende inn kandidater til Follopokalen og Jubileumspokalene utsettes til 
09.04.18. Det kjøres en e-postrunde på onsdag 11.04.18 for å avgjøre hvem som skal tildeles 
Follopokalen og Jubileumspokalene. 

Sak 11-17/19 VÅRMØTE ASK 2018  
Langrenn vil invitere Ludvig Søgnen Jensen til grenfagmøte for å presentere konkurranseformen 100 
meter skisprint.   

Sak 12-17/19 NSF'S TING 02-03.06.2018  

a) Hedersbevisninger – statuetter som skal deles ut på NSFs ting. Frist 10 april 

Vedtak: ASK vil foreslå Jorunn Nymo, Rolf Bryn og Georg Korody som kandidater til Norges 
Skiforbunds Pokal. 

b) Utnevne delegater til NSFs ting i Stavanger. Akershus har 8 tingdelegater. 

Vedtak: Følgende skal representere ASKs på tinget i Stavanger: 

• Vidar Ruud 

• Frode Martinussen 

• Bjarne Ringstad 

• Jorunn Nymo 

• Martin S. Andersen 

• Ole Jonny Gigernes 

• Erik Jørgensen 

• Nini Nergaard 

Marthe Kobberslett Jensen er reserve.  Marthe skal til Stavanger som medlem av LK sentralt. 



 
 

 
 
EVENTUELT 

a) AIKs ting torsdag 26.0418 på Kolben Kulturhus. 

 ASK har 2 reprentanter på AIKs ting 

        Vedtak: Vidar repr. ASK på AIKs ting.  Jorunn blir forespurt om også hun kan delta. 

 

Neste møte: 
Vårmøte 02.05.2018 
 

Thor Gjelsvik  
referent 


